

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
1101	嘉諾撒聖心學校 (W1) Sacred Heart Canossian School	下午 pm	女 girls	資助 aided	天主教 Catholicism	67	香港中環堅道 2 6 號 (2524 8679) 26 Caine Road, Central, HK
1102	新會商會學校 (S) (U1) San Wui Commercial Society School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		33	香港上環居賢坊 1 號 (2546 5712) 1 Kui In Fong, Sheung Wan, HK
1103	英皇書院同學會小學 (S) King's College Ob/Assn Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		32	香港必列者士街 5 8 號 (2547 7468) 58 Bridges Street, HK
1104	英皇書院同學會小學第二校 (S) King's College Ob/Assn Primary School No. 2	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		40	香港上環普慶坊 4 0 號 (2547 7575) 40 Po Hing Fong, Sheung Wan, HK
1105	聖公會聖馬太小學 (S) SKH St Matthew's Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	35	香港上環新街 1 2 - 2 0 號 (2548 3368) 12-20 New Street, Sheung Wan, HK
1106	聖公會呂明才紀念小學 (S) SKH Lui Ming Choi Memorial Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	65	香港堅尼地城加惠民道 3 1 號 (2817 2305) 31 Ka Wai Man Road, Kennedy Town, HK
1107	聖嘉祿學校 (S) St Charles School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	35	香港堅尼地城蒲飛路 2 5 號 (2817 3325) 25 Pokfield Road, Kennedy Town, HK
1108	聖公會聖彼得小學 SKH St Peter's Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	69	香港山道 7 0 及 8 8 號 (2546 2624) 70 & 88 Hill Road, HK
1109	聖士提反女子中學附屬小學 (S) (P) (F) St Stephen's Girls' Primary School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	67	香港柏道 3 3 號 (2540 5088) 33 Park Road, HK
1110	香港潮商學校 (S) Chiu Sheung School, Hong Kong	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		69	香港薄扶林道 7 9 號 B * (2546 1869) 79B Pokfulam Road, HK
1111	聖公會基恩小學 SKH Kei Yan Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	38	香港荷李活道 1 0 9 號 (2524 0896) 109 Hollywood Road, HK
1112	天主教總堂區學校 (S) Catholic Mission School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	70	香港律打街 * (2547 7618) Rutter Street, HK

(請翻閱後頁 P.T.O.)

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

備註 Remarks

** 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 11 校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 30 人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制提供額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 11 will temporarily increase to 30 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.

F 該資助小學收取堂費，有關詳情請直接向學校查詢。

Fee-charging aided primary schools. For details, please contact the school direct.

W1 該校四、五及六年級為全日制授課，有關詳情請直接向學校查詢。

The school operates whole-day classes in P.4, P.5 and P.6. For details, please contact the school direct.

U1 該校與新會商會陳白沙紀念中學採用「一條龍」辦學模式。

The school and San Wui Commercial Society Chan Pak Sha School adopt the 'through-train' mode.

* 該校在有需要時可整合課室提供額外統一派位學額。

Additional P1 places for Central Allocation are available through optimizing the use of classroom if necessary.

印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail.

選校編號 Choice Code	學校名稱 Name of School	授課時間 Session	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	**暫定統一派位學額 Provisional Number of Places for Central Allocation	學校地址 (電話號碼) School Address (Telephone Number)
1113	李陞小學 (S) (P) Li Sing Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		33	香港西營盤高街 1 1 9 號 (2540 8966) 119 High Street, Sai Ying Pun, HK
1114	般咸道官立小學 Bonham Road Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		23	香港般咸道 9 號 A (2517 1216) 9A Bonham Road, HK
1115	聖安多尼學校 St Anthony's School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	40	香港薄扶林道 6 9 號 A (2546 6263) 69A Pokfulam Road, HK
1116	中西區聖安多尼學校 Central & Western District St Anthony's School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	35	香港醫院道 2 號 (2546 0369) 2 Hospital Road, HK
1801	鴨脷洲街坊學校 (S) (B) Aplichau Kaifong Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		15	香港鴨脷洲利東邨利東邨道 9 號 (2871 1669) 9 Lei Tung Estate Road, Lei Tung Estate, Ap Lei Chau, HK
1802	東華三院鶴山學校 (S) (P) (B) Tung Wah Group of Hospitals Hok Shan School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided		12	香港華富邨華林徑 5 號 (2551 1142) 5 Wah Lam Path, Wah Fu Estate, HK
1803	嘉諾撒培德學校 (S) (P) (B) Pui Tak Canossian Primary School	全日 whole-day	女 girls	資助 aided	天主教 Catholicism	6	香港香港仔大道 1 8 0 號 (2552 9529) 180 Aberdeen Main Road, HK
1804	香島道官立小學 (S) (P) (B) Island Road Government Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	官立 govt		8	香港香港仔崇文街 2 0 號 (2552 5255) 20 Tsung Man Street, Aberdeen, HK
1806	聖公會置富始南小學 (P) (B) SKH Chi Fu Chi Nam Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	基督教 Protestantism/ Christianity	10	香港薄扶林置富花園置富徑 3 號 (2550 4004) 3 Chi Fu Close, Chi Fu Fa Yuen, Pokfulam, HK
1807	華富邨寶血小學 (S) (B) Precious Blood Primary School (Wah Fu Estate)	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	14	香港華富邨瀑布灣道 2 7 號 (2551 1211) 27 Waterfall Bay Road, Wah Fu Estate, HK
1810	聖伯多祿天主教小學 (S) (B) St Peter's Catholic Primary School	全日 whole-day	男女 co-ed	資助 aided	天主教 Catholicism	10	香港鴨脷洲利東邨第二期 (2874 8311) Phase 2, Lei Tung Estate, Ap Lei Chau, HK

家長在填寫「選擇學校表格」時，可於甲部填寫香港任何官立或資助小學；而在乙部則必須填寫住址所屬學校網的「統一派位選校名單」內的學校。
When filling in Part A of the "Choice of Schools Form", parents may select any government or aided primary schools in Hong Kong. Parents should make their choices strictly from the "Choice of Schools List" of their home net when filling in Part B.

備註 Remarks

** 此欄顯示按各學校的暫定開辦小一班級數目，計算自行分配學位階段後的剩餘學額；該數目屬暫定性質，會因應統一派位階段的實際需求而調整。另一方面，學校最終開辦小一班級的數目亦須根據既定準則視乎實際需要而定。此外，按現有資料推算，預計為應付本年度統一派位的學位需求，位於 11 校網實施小班教學的學校的暫定派位人數須暫時增加至每班 30 人（簡稱加派幅度）。有關學校上述的「暫定統一派位學額」已包括按上述劃一加派幅度計算的學額。上述的「暫定統一派位學額」（包括最終加派幅度）會按最終的實際需求而調整（包括減少）。暫時加派的學校會按現行機制獲提供額外資源，確保學生學習效能。

This column shows the remaining P1 places of each school after the Discretionary Places Admission stage, which is basically calculated according to the provisional number of P1 classes of the school. The figure is provisional in nature and is subject to adjustment based on the actual demand at the Central Allocation stage. Besides, the actual number of P1 classes approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand. In addition, based on the information available, to meet the demand for school places in Central Allocation of POA 2018, the provisional number of students allocated to each class of the schools practising small class teaching in School Net 11 will temporarily increase to 30 (i.e. the magnitude of allocating more students per P1 class). The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" of the schools concerned has taken into account the afore-mentioned magnitude of allocating more students per P1 class. The above "Provisional Number of Places for Central Allocation" listed (including the magnitude of allocating more students per P1 class) would be adjusted (including downward adjustment) subject to the actual demand for Primary 1 places. The schools adopting temporary allocation of more students per P1 class will be provided with additional resources according to existing arrangements to ensure the learning effectiveness of students.

B 向其他校網借調學位以預留足夠小一學位予網內申請兒童是一貫安排。因此該校會為本網提供暫定統一派位學額，而學額數目會因應統一派位的實際需求而調整。

Borrowing places from other school nets to reserve adequate P1 places for applicant children in a school net is an established arrangement. This school has provided the provisional number of places for Central Allocation which is subject to adjustment based on the actual demand for the Central Allocation.

S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。

The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class. Subject to the actual need at the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class. Small class teaching is more concerned with the teaching and learning strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations. Schools implementing small class teaching may have different sizes of grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students' needs. The number of students allocated per class should not and need not be taken as equivalent to the grouping.

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。

The school is equipped with some facilities for the children with physical disability. For details, please contact the school direct.